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Zápis z jednání zastupitelstva Č. 15/20 ze dne 23.6.2020 (19:00-20:00)
konaného v zasedací místnosti obecního úřadu

1. Přítomni:
Ing. Kateřina Hodulíková X
Zdeňka Benešová X
Jan Filip x
Jaroslav Neubauer X
Ing. Radek Chocholáč X
Mgr. Jolana Tulisová X

Zastupitelstvo bylo po celou dobu jednání usnášeníschopné.

2. Jako zapisovatel byla určena Kateřina Hodulíková, jako ověřovatelé Jan Filip a Jolana Tulisová.

3. Předsedající (starosta obce) přivítal přítomné a seznámil je s programem jednání.
Program:

1. Prezence
2. Určení ověřovatelů a zapisovatele
3. Schválení programu
4. Schválení dokončení směny pozemků z roku 1995 - pozemek st. 48 zastavěná plocha (16m2) a p.č.

185/6 ost. plocha (116m2) v k.ú. Radešín nad Bobrůvkou (dříve v majetku Zdeňky Pulcové, v roce 1995
převedeno na obec) za pozemek parc.č.47/1- zahrada (188m2) v k.ú. Radešín nad Bobrůvkou (nyní
v majetku obce Radešín)

5. Různé
Starosta vyzval zastupitele k hlasování o programu.

Zastupitelé hlasovali takto:
Pro: 6 hlasů; Proti: O; Zdrželi se: O

4. Schválení dokončení směny pozemků z roku 1995 - pozemek st. 48 zastavěná plocha (16m2) a p.č. 185/6
ost. plocha (116m2) v k.ú. Radešín nad Bobrůvkou (dříve v majetku Zdeňky Pulcové, v roce 1995 převedeno
na obec) za pozemek parc.č.47/1- zahrada (188m2) v k.ú. Radešín nad Bobrůvkou (nyní v majetku obce
Radešín)

Starosta k této výměně shrnul, že ji vnímá jako historickou křivdu, kterou chce za obec napravit. V roce 1995
potřebovala obec pozemek od paní Zdeňky Pulcové jako nutnou podmínku pro převod vodovodu z majetku
státu do majetku obce, a proto vznikla dohoda mezi obcí a paní Pulcovou o směně pozemků, kdy paní
Pulcová daruje obci pozemek st. 48 a p.č. 185/6 a obec daruje paní Pulcové pozemek parc. Č. 47/1, jakmile
ho nabyde (obec ho do roku 2020 nevlastnila). Tuto směnu schválilo v roce 1995 zastupitelstvo obce.
Dne 12.7 .1995 byly podepsány dvě smlouvy ve formě notářských zápisů



a) darovací smlouva, kterou pani Pulcová daruje pozemky st. 48 zastavěná plocha (16m2) a
p.č. 185/6 ost. plocha (116m2) obci

b) smlouva o smlouvě budoucí darovací, která ošetřovala darování pozemku parc.č.47/1-
zahrada (188m2) obcí paní Pulcové, jakmile obec tento pozemek bude vlastnit. Zaroveň
smlouva ošetřovala stav, kdyby obec tento pozemek nenabyla. Pokud obec pozemek do
roku 2000 nenabyde a nedaruje paní Pulcové, paní Pulcová dostane od obce kompenzaci
ve výší 3 000 Kč.

Jelikož obec do roku 2000 pozemek parc.č.47/1- zahrada (188m2) nevlastnila, byla v roce 2000 paní Pulcové
vyplacena kompenzace ve výši 3 000 Kč.

Starosta shrnul, že v roce 2020 obec nabyla pozemek parc.č.47/1- zahrada (188m2) a to směnou s Rybářstvím
Kolář a chce napravit tuto historickou křivdu. Navrhnul, aby byla kompenzace vyplacená v roce 2000 paní
Pulcové vrácena obci. Jelikož je však hodnota peněz vlivem inflace rozdílná oproti roku 2000, dle dat Českého
statistického úřadu byla cenové hladina v roce 2000 72,4 procentních bodů, v roce 2020 je pak 111,4 procentních
bodů. Rozdílem těchto dvou hodnot je index růstu cenové hladiny mezi roky 2000 a 2020 na uroveň 1,54.
Starosta obce proto navrhuje, aby byla kompenzace vyplacená v roce 2000 ve výši 3 000 Kč upravena na
cenovou hladinu roku 2020 a to násobkem růstu cenové hladiny, tedy 3 000 Kč * 1,54 = 4 620 Kč. Po vrácení
kompenzace ve výši 4 620 Kč obec dokončí darování pozemku a pozemek tedy bude převeden.

Paní Benešová v rámci diskuze nad tímto bodem navrhla nechtít tuto kompenzaci zpět. Starosta obce vysvětlil,
že z důvodu nerozporovatelnosti tohoto rozhodnutí bude lepší tuto kompenzaci vrátit a celý připad uzavřit.

Starosta poté vyzval zastupitele k hlasování schválení dokončení směny pozemků z roku 1995.

Zastupite/é hlasovali takto:
Pro: 5 hlasů; Proti: O; Zdrželi se: 1
Usnesení 68/15/20:
Zastupitelstvo schvaluje dokončení směny pozemků z roku 1995 - pozemek st. 48 zastavěná plocha
(16m2) a p.č. 185/6 ost. plocha (116m2) v k.ú. Radešín nad Bobrůvkou (dříve v majetku Zdeňky
Pulcové, v roce 1995 převedeno na obec) za pozemek parc.č.47/1- zahrada (188m2) v k.ú. Radešín
nad Bobrůvkou (nyní v majetku obce Radešín, bude převedeno na Zdeňku Pulcovou).
Částka, vyplacená Zdeňce Pulcové v roce 2000 jako náhrada za poskytnutý dar z důvodu, že obec se
nestala do Slet od podpisu smlouvy vlastníkem pozemku (3.000,-Kč), bude obci vrácena s navýšením
o inflaci (4.620,-Kč).

5. Různé
a) Zastupitelstvo navrhlo Kateřinu Hodulíkovou jako zástupce obce k podpisu smlouvy o prodeji

pozemku s Radkech Chocholáčem (prodej dříve schválen zastupitelstvem). Kateřina
Hodulíková smlouvu podepíše jako zástupce obce tak, aby Radek Chocholáč nepodepisoval
smlouvu sám se sebou z titulu občana i starosty.

Starosta vyzval zastupitele k hlasování o schválení Kateřiny Hodulíkové jako zástupce obce
k podpisu smlouvy o prodeji pozemku s Radkech Chocholáčem.

Zastupite/é hlasovali takto:
Pro: 4 hlasů; Proti: O; Zdrželi se: 2
Usnesení 69/15/20:
Zastupitelstvo schvaluje Kateřinu Hodulíkovou jako zástupce obce k podpisu smlouvy o
prodeji pozemku parcelní Č. 35/8 manželům Chocholáčovým.



b) Starosta informoval zastupitele o písemné žádosti, kterou obdržel od pana Jaromíra Tulise na
odkup pozemků pod a v okolí jím vlastněné chaty.

Starosta vyzval zastupitele k hlasování o možném odprodeji pozemků.

Zastupitelé hlasovali takto:
Pro: O hlasů; Proti: 6; Zdrželi se: O

c) Jolana Tulisová informovala zastupitele o zjištěných skutečnostech ohledně možnosti přesunu
kontejnerů na pozemek ve vlastnictví obce - tvz. pastvisko (parc. Č. 50/5), diskutované na
minulém zastupitelstvu. Zpevnění plochy, případná zhotovení přístřešků na kontejnery není
stavbou a proto není třeba řešit žádná povolení, zkonzultováno se stavebním úřadem.

Jolana Tulisová zároveň vyzvala k tomu, aby se během léta přemístily kontejnery z návsi (od
autobusové zastávky) a kontejner na bioodpad z parku na pozemek parc.č. 50/5 a tento
pozemek se k tomuto účelu upravil. Zároveň by se během léta provedla úprava návsi
(odstranění nástěnky, odstranění vraku auta Škoda MB a odstranění špalků dřeva). Paní
Benešová ještě upozornila na potřebu opravy vylepovací plochy na plakáty.

Všichni zastupitelé s daným záměrem souhlasí.

d) Jolana Tulisová informovala zastupitele o postupu obnovy obrázků svatých do lesa.

e) Na základě diskuze z předchozího zastupitelstva pověřilo zastupitelstvo Kateřinu Hodulíkovou
detailním prověřením možností požádat o dotaci na výsadbu zeleně ve formě obnovy polní
cesty, konkrétně téměř zaorané cesty za Jamčicí směrem na Bobrovou.

Starosta poté poděkoval zastupitelům za účast a ukončil zasedání přibližně ve 20 hodin.

Zapsala: Kateřina Hodulíková, dne 27.6.2020

Ověřovatelé zápisu: Jolana Tulisová

Jan Filip .~.~
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Starosta: Ing. Radek Chocholáč

Místostarostka: Mgr. Jolana Tulisová


